
Ekerö 27 November 2024

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson
(S)

Åtgärder krävs för att mejl och brev ställda till oss politiker ska nå oss.

Bakgrund:
Vid senaste kommunfullmäktige 7/10 ansågs en av våra frågor vara bättre som interpellation och 
medgavs inte för oss att ställa. Frågan hängde ihop med bakgrundsbeskrivningen om FRA:s 
utvidgning och varför Länsstyrelsens beslut om upphävande av naturreservatet inte skickats 
vidare till oss övriga politiker då det var ett överklagningsbart beslut.
Detta förfaringssätt är vanligt förekommande i kommunen. För 3 år sedan lade vi ett 
nämndinitiativ då det visade sig att flera mejl skickats till oss politiker i Barn-och 
utbildningsnämnden utan att nå oss. Varken dåvarande ordförande eller förvaltning  sade sig inte 
känna till dessa mejl. Det visade sig något senare att dessa mejl hamnat i förvaltningens 
klagomålshantering. I slutet på året begärde vi att få ut alla klagomålsärenden och det var 11 
brev som var ställda till oss, men som inte delgetts oss politiker.
Vi anser att detta hanteringssätt inte är acceptabelt i en demokrati, där öppenhet, inflytande och 
transparens ska råda.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till dig, Hanna Svensson.

Fråga:

- Vilka åtgärder kommer du att vidta för att vi politiker ska få ta del av det som skickas till oss 
från kommuninvånare och via info@ekerodirekt.se . ?

För Öpartiet
Desirée Björk


